



SHE RUNS - ACTIVE GIRLS' LEAD 2019



ENVIRONMENTAL ACTION

She Runs - Active Girls' Lead is the flagship #GenderEquality event of the International School Sport Federation (ISF), granted by the Erasmus+ Sport program of the European Union. The inaugural event will take place in Paris, France, on 12-15 March 2019. Within the school sport environment, She Runs aims to promote health, empowerment and leadership among young women aged between 15-18, through sporting, educational, cultural and entrepreneurial activities.

VinylPlus® is the Voluntary Commitment to sustainable development of the European PVC industry. The programme endeavours to apply internationally recognised sustainability principles together with high standards of the Circular Economy Action Plan of the European Commission. It is also registered as a SMART partnership on the United Nations Partnerships for Sustainable Development Goals Platform.

CONTEXT

Sustainability is consistently recognised as an important value in surveys of public opinion with support for action on sustainability particularly high amongst younger generations. She Runs brings together young women and provides them with a unique global platform for empowerment and well-being through sport.

Sports are becoming increasingly innovative with their sustainable solutions for materials, equipment and facilities. The She Runs-Active Girls' Lead Environmental Action highlights the intent to specify more sustainable materials. As a material, PVC has unique functional properties, which, when combined with environmental responsibility, enable architectural innovation in sports stadiums, from flooring to roofing and exterior screening.

Commitments of She Runs - Active Girls' Lead, VinylPlus and its partners:

- 1 Suppliers of PVC products are able to demonstrate that they are managing the manufacture, supply and disposal of PVC products in accordance with VinylPlus' sustainability programme;
- 2 Preference is given to PVC products sourced from recycled PVC;
- 3 All PVC products will be procured on the principle of their reusability and their actual reuse will be ensured wherever this is possible;
- 4 Where they cannot practically be subject to reuse, PVC products used will be recycled;
- 5 This Environmental Action provides the framework for the communication of the sustainable use of PVC products in the run-up to, and during the event; and
- 6 Lessons learnt from She Runs-Active Girls' Lead 2019 will be published in a report.

Brigitte Dero
General Manager, VinylPlus

Laurent Petrynka
President, ISF

Paris, 12 February 2019



SHE RUNS - ACTIVE GIRLS' LEAD 2019



ACTION ENVIRONNEMENTALE

She Runs - Active Girls' Lead est l'événement phare pour l'égalité hommes-femmes (#GenderEquality) de la Fédération Internationale du Sport Scolaire (ISF), soutenu par le programme Erasmus+ Sport de l'Union européenne. La cérémonie inaugurale aura lieu à Paris, du 12 au 15 mars 2019. Dans le cadre du sport scolaire, She Runs vise à promouvoir la santé, l'émancipation et le leadership chez les jeunes femmes de 15 à 18 ans, à travers des activités sportives, éducatives, culturelles et entrepreneuriales.

VinylPlus® est l'Engagement Volontaire de développement durable de l'industrie européenne du PVC. Le programme met en place les principes du Développement Durable reconnus au niveau international ainsi que les exigences les plus strictes du Plan d'action pour l'économie circulaire de la Commission européenne. VinylPlus est également inscrit comme partenaire SMART dans le cadre des partenariats de la plateforme des Objectifs de Développement Durable des Nations Unies.

CONTEXTE

Les enquêtes d'opinion publique démontrent régulièrement l'intérêt de la jeune génération pour le développement durable. C'est dans ce cadre que She Runs rassemble des jeunes femmes et leur met à disposition une plateforme globale et unique visant l'émancipation et le bien-être par le sport.

Le monde du sport ne cesse d'innover et propose des produits, des équipements et des structures de plus en plus durables. L'Action Environnementale She Runs - Active Girls' Lead a pour objectif de mettre en lumière ces matériaux innovants et durables. Que ce soit avec les revêtements de sol, les membranes de toiture ou les protections extérieures, le PVC concourt, grâce à ses propriétés fonctionnelles uniques combinées à la responsabilité environnementale, à l'innovation architecturale dans le sport.

Engagements de She Runs - Active Girls' Lead, VinylPlus et ses partenaires :

- 1 Les fournisseurs de produits en PVC sont en mesure de démontrer que la gestion de la production, l'approvisionnement et le traitement de la fin de vie de ces produits est conforme au programme de développement durable de VinylPlus ;
- 2 Les produits en PVC contenant du PVC recyclé seront privilégiés ;
- 3 Tous les produits en PVC seront choisis en privilégiant la possibilité de les réutiliser et leur réutilisation effective sera assurée dans la mesure du possible ;
- 4 Lorsqu'ils ne peuvent pas être réutilisés, les produits PVC utilisés seront recyclés ;
- 5 Cette Action Environnementale fournira le cadre de la communication sur l'utilisation durable des produits en PVC utilisés avant et pendant l'événement ;
- 6 Les leçons tirées de She Runs 2019 seront publiées dans un rapport.

Brigitte Dero
General Manager, VinylPlus

Laurent Petrynka
President, ISF

Paris, le 12 février 2019